
Obec Bílov - UBYTOVÁNÍ :: okres Plzeň sever

zastupitelstva obce Bílov - 18. 4. 2019
Zápis ze zasedání
Zasláno od: M7
Datum zveřejnění: 6.3.2020 � 12:44:14

Přítomni: Josef Slach, Pavel Bulín, Ladislav Bulín, Jaroslav Bulín, Pavel Babor, Serhii Jolkin
Zdeněk Rom
Hosté: Jaroslava Romová

Vážení, ve smyslu zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů, zahajuji
3. zasedání zastupitelstva obce Bílov v roce 2019, na kterém Vás všechny vítám. Je přítomno 7
členů zastupitelstva obce z celkového počtu 7 členů. To je dostatečný počet k tomu, aby zasedání
zastupitelstva obce mohlo právoplatně jednat a usnášet se na všech bodech jednání.
Navrhuji, aby se dnešní zasedání řídilo tímto programem:

Program: 
1. Zahájení 
2. Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3. Kontrola usnesení z minulé schůze
4. Včelaři – Linka bezpečí - žádost o dotaci 
5. Teplovod,0 Optické vlákno internet Diadema, Rozvod topení na OÚ
6. Elektrárny větrné, Dotace pro připojení k teplovodu?
7. Rybníky – projekt
8. Dotace na silnici a na variantní studii odkanalizování obce
9. Máje
10. Opravy - Hasičská věž, traktorový vlek, kříž na Libyni
11. Jaroslav Bulín, prodej pozemku
14. Prodej lesa -  LV - 5  od Luboše Bulína
15. Diskuze a různé 
16. Usnesení a závěr

Zastupitelé schvalují program schůze. Nikdo ze zastupitelů neprojevil zájem o rozšíření bodů
jednání.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 2/ Za zapisovatele zápisu z dnešní schůze byl navržen Pavel Bulín, ověřovatelem pan J. Slach a
pan L. Bulín. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 3/ Starosta konstatoval, že usnesení z minulého zasedání jsou splněna nebo průběžně plněna.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 4/ Starosta informoval o žádostech o dotaci od obce Bílov:
1. od Českého svazu včelařů, základní organizace Kralovice – zastupitelé rozhodli přispět částkou
1000,- Kč/každého registrovaného včelaře z obce Bílov, tj. celkem 6000,- Kč
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
2. od Linky bezpečí, z.s. – zastupitelé rozhodli přispět na její provoz částkou 2000,- Kč
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Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 5/ Starosta informoval o několika věcech souvisejících s plánovanou stavbou teplovodu Bílov:
    • Konstatoval, že jednání firmy Bílovská zemědělská a.s. s občany, kteří projevili zájem o připojení
svých objektů k centrálnímu vytápění obce z Bioplynové stanice Bílov – předcházelo zasedání
obecního zastupitelstva ve stejný den, proběhlo uspokojivě. Realizátorská firma představila své
výměníky tepla a následně všichni společně prošli podmínky smlouvy o odběru tepla a o vstupu na
pozemek. Došlo k několika úpravám, které budou zakomponovány do konečné verze smluv, a došlo
ke shodě. Následně po podpisu smluv začnou práce na stavbě teplovodu
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
    • Starosta dále informoval o jednání s formou Diadema, která zatím obci poskytuje
vysokorychlostní internet - po jednání firma na vlastní náklady položí do výkopů sloužících pro
teplovod optické vlákno, které zrychlí internetové spojení. I výsledná cena za připojení by měla být
pro občany výhodná.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
    • Se stavbou teplovodu souvisí i nutnost rozvést po obecním úřadě a po apartmánech teplovodní
topení. Starosta proto kontaktoval firmu pana Františka Opata z Kopidla, který předběžně práci
přislíbil provést. Před samotnou stavbou předá ještě zastupitelům ke schválení svoji cenovou
nabídku.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 6/ Starosta informoval o průzkumu mezi bílovskými občany ohledně výstavby větrných elektráren
v katastru obce – kromě jednoho občana, který je neutrální, jsou ostatní proti této výstavbě.
S konečným rozhodnutím však zastupitelé počkají na vyjádření souhlasu nebo nesouhlasu
v sousední Vysoké Libyni
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 7/ Starosta konstatoval, že při jednání s projektantem panem ing. Jíchou, kterého oslovil kvůli
Variantní studii odkanalizování obce, se dověděl, že zmíněný projektant bude připravovat v rámci
pozemkových úprav studii na stavbu rybníků pode vsí, které plánovala svými silami postavit obec.
Rybníky by měly zachycovat vodu v krajině a současně čistit odpadní vody vytékající ze vsi a
z areálu zemědělského podniku. Investorem by měl být pozemkový úřad. Zastupitelé vzali informaci
na vědomí
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 8/ Starosta informoval o tom, že obec obdržela dotaci na variantní studii odkanalizování obce,
která navrhne optimální způsob likvidace odpadních vod. Starosta proto předběžně oslovil dva
projektanty, pana Ing. Jíchu a pana Ing. Čapka, z nichž jeden by měl pro obec tuto studii
pravděpodobně vypracovat. Zastupitelé s provedením studie souhlasí a pověřují starostu dalším
jednáním s projektanty. Při samotné realizaci studie budou brány v potaz názory zastupitelů i občanů
týkající se této problematiky.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Starosta současně informoval, že je podána žádost o dotaci na opravu místní komunikace v Bílově –
cena řádově 3,5 milionu Kč. Není však dosud znám výsledek toto žádosti. Zastupitelé informaci vzali
na vědomí
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 9/ - Starosta informoval, že z iniciativy mladých vzešel nápad pořádat opět v obci a sousedních

http://www.bilovukralovic.cz 11.1.2021 � 20:49:35 - 2

http://www.bilovukralovic.cz
mailto:obec@bilovukralovic.cz


obcích staročeské máje. Uskuteční se v sobotu 25. května 2019 od 13.30  hodin a vyvrcholí večerní
taneční zábavou. Starosta požádal zastupitele, zda by mohla být obec Bílov opět garantem akce.
Zastupitelé souhlasili.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 10/ Pan Slach informoval, že položili na zem hasičskou věž k sušení hadic, která byla již
v katastrofálním stavu. Hasiči by ji měli, dle ústní dohody odrezit, natřít a opravit stojny, aby ji bylo
možné opět vztyčit. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Pan Slach dále informoval, že nechal v Kralovické zemědělské a.s. opravit traktorový vlek používaný
na práce na návsi. Zastupitelé souhlasili a vyčlenili pro opravu částku do 15 tisíc Kč.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Starosta dále navrhl demontovat kříž na rozcestí směrem na Vysokou Libyni, který je již silně
poškozený a nahradit ho, pokud možno ještě na jaře, křížem novým, který je již vyrobený.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 11/ Pan Jaroslav Bulín mladší požádal obec o odkoupení pozemku před domem čp. 32, kde stála
v minulosti ohrazená zahrádka, a prostoru před vraty, který nyní tvoří záskok oproti sousednímu čp.
11. Úmysl bude ještě s podobnostmi a katastrálními čísly vyvěšen dle zákona na úřední desce,
zastupitelé však předběžně s prodejem vyjádřili souhlas
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 12/ Starosta informoval zastupitele, že byl osloven panem Lubošem Bulínem, který nabízí obci
k prodeji lesní parcely p.č. 1900 – výměra 1011 m2, 1915 – výměra 1342 m2 a 1932 – výměra 1274
m2. Zastupitelé pověřují starostu zpracováním odhadu ceny těchto pozemků a předběžně s koupí
souhlasí

Ad 13/ Diskuze a různé – protože nebylo dalších podnětů, uzavřel starosta dnešní zasedání a navrhl
následující usnesení:

3.usnesení obecního zastupitelstva ze dne 18. dubna 2019:

11/2019 – Zastupitelé schvalují finanční příspěvek pro Český svaz včelařů, základní organizace
Kralovice, 1000,- Kč/každého registrovaného včelaře z obce Bílov, tj. celkem 6000,-Kč, a finanční
příspěvek pro Linku bezpečí, z.s. – ve výši 2000,- Kč

12/ 2019 – zastupitelé berou na vědomí informace o stavu připravované stavby teplovodu Bílov,
položení optické sítě pro vysokorychlostní internet i přípravu stavby teplovodního topení na OÚ čp.
39

13/ 2019 – zastupitelé berou na vědomí negativní stanovisko občanů ke stavbě větrných elektráren
v katastru obce Bílov

14/ 2019 – zastupitelé souhlasí s přijetím dotace na realizaci variantní studie odkanalizování obce
Bílov a pověřují starostu k dalšímu jednání s projektanty

http://www.bilovukralovic.cz 11.1.2021 � 20:49:35 - 3

http://www.bilovukralovic.cz
mailto:obec@bilovukralovic.cz


15/ 2019 – zastupitelé souhlasí s pořádáním staročeských májů v Bílově a sousedních obcích i s tím,
že obec bude garantem akce

16/ 2019 – zastupitelé souhlasí s opravou hasičské věže pro sušení hadic, s opravou traktorového
vleku, na níž vyčleňují částku do 15 tisíc Kč i s osazením nového kříže na křižovatku směrem na
Vysokou Libyni

17/ 2019 – zastupitelé předběžně souhlasí s prodejem obecního pozemku panu Jaroslavu Bulínovi
mladšímu. 

18/ 209 – zastupitelé souhlasí s koupí lesních pozemků p.č. 1900, 1915 a 1932 od pana Luboše
Bulína a pověřují starostu vypracováním odhadu kupní ceny

Zapsal dne 18. 4. 2019					 Pavel Bulín

Ověřovatelé zápisu: Josef Slach, Ladislav Bulín
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